
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 8/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 223/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορισμός μελών διοικητικού συμβουλίου 
της κοινωφελούς δημ. επιχείρησης 
"Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής 
Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας". 

 
       Σήμερα 17 Απριλίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Πέμπτη και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-4-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στην Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Χ. Γεωργιάδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου    
4. Γ.  Μιχαηλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Τρανίδης, Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε 
ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Β. Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 224/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ. 
Ορφανίδης,  Σ. Διαμαντής. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 227/2008 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης 

14. Μ. Τρανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου 
16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής και αποχώρησε ο κ. Ε. Γουναράς. 

5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. 
Ακριβόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Η. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου και αποχώρησε ο κ. Μ. 
Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
9)Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 250/2008 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 252/2008 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 

22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Δήμαρχο, η οποία εξέθεσε στο 
σώμα τα εξής: 

Δήμαρχος: Είμαστε στην ευχάριστη θέση ν’ αποφασίσουμε για το πρώτο 
διοικητικό συμβούλιο της κοινωφελούς επιχείρησης, μετά το ΦΕΚ, στο οποίο 
δημοσιεύθηκε η μετατροπή της συγχώνευσης αμιγών δημοτικών επιχειρήσεων του 
Δήμου Βέροιας σε κοινωφελή επιχείρηση. Στην απόφαση 2190/17.3.2008 η 
δημοσιευθείσα εγκριτική απόφαση του Γ.Γ. της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας 
δηλαδή η συστατική πράξη της ΚΕΠΑ εκ παραδρομής ορίστηκε, έγινε λάθος με 
παράγραφο από αντιγραφή – επικόλληση, ότι στο επταμελές διοικητικό συμβούλιο 
της συσταθείσης κοινωφελούς επιχείρησης θα συμμετέχουν και τέσσερις επιπλέον 
αιρετοί, εκπρόσωποι της Αυτοδιοίκησης. Δηλαδή από ένα λάθος που έγινε στην 
Περιφέρεια, ενώ αναφέρεται ότι είναι επταμελές το διοικητικό συμβούλιο στη 
συνέχεια κι ενώ λέει ότι είναι τρεις δημοτικοί σύμβουλοι, είναι τρεις δημότες εκ των 
οποίων ο ένας εκπρόσωπος των εργαζομένων και ένας εκπρόσωπος κοινωνικού 
φορέα ξαφνικά, στην ανάλυση μετά, βγαίνει ενδεκαμελές. Έγινε ένα λάθος στην 
Περιφέρεια το οποίο μεταφέρθηκε λάθος στο ΦΕΚ κι έτσι έγινε ένας αγώνας δρόμου 
γιατί και οι ημερομηνίες στενεύουν και ξέρετε ότι θα πρέπει να ληφθούν αποφάσεις 
και για το προσωπικό που μεταφέρεται και να γίνουν κάποιες διαδικασίες, είναι 
ανάμεσα και το Πάσχα. Είχαμε την ευτυχή κατάληξη να γίνει η διόρθωση του 
σφάλματος της Περιφέρειας και δημοσιεύεται σε αντίστοιχο τεύχος του φύλλου της 
εφημερίδας της Κυβερνήσεως με ημερομηνία 16 Απριλίου. Εμείς, όπως σας είπα και 
πριν από άλλη αφορμή, πρέπει σήμερα να αποφασίσουμε για τα επτά μέλη του 
καινούργιου διοικητικού συμβουλίου στο οποίο θα πρέπει, σύμφωνα με τη συστατική 
πράξη, να είναι τρεις δημοτικοί σύμβουλοι. Στο σημείο αυτό να σας πω πως θα 
ήθελα, στην αρχή τουλάχιστον, να προεδρεύω εγώ αυτού του φορέα. 

Σκουμπόπουλος: Πρώτα πρέπει ν΄ αποφασίσουμε για το έκτακτο κε Πρόεδρε. 
Πρόεδρος: Θα το έβαζα τώρα. 
Σκουμπόπουλος: Δεν μας είπατε γιατί μπαίνει έκτακτο. 
Δήμαρχος: Νομίζω ότι το είπα από την αρχή πως τρέχουν οι ημερομηνίες, ότι 

θα πρέπει να συσταθεί άμεσα το διοικητικό συμβούλιο, το οποίο θα αποφασίσει για 
την τύχη των εργαζομένων αυτών τουλάχιστον που είναι να μεταφερθούν είτε στον 
δήμο είτε να μείνουν στην κοινωφελή κ.λ.π. Θα πρέπει μέχρι αρχές Μαϊου να έχει 
τελειώσει αυτή η διαδικασία. Έχουμε Πάσχα μπροστά μας, μπορεί κάποιοι 
συνάδελφοι να λείψουν κι αν πιστεύετε ότι μπορεί να γίνουν κι άλλα δημοτικά 
συμβούλια μόνο μ’ αυτό το θέμα τότε εντάξει. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Διαβάζοντας το εισηγητικό σημείωμα κε Πρόεδρε που μας 

δώσατε τώρα, είδα ότι η Περιφέρεια έκανε ένα λάθος και όρισε στην ιδρυτική πράξη 
διαφορετική σύνθεση του διοικητικού συμβουλίου και στάλθηκε χθες για 
δημοσίευση. Πριν δημοσιευθεί κι έχουμε στα χέρια μας ΦΕΚ, δεν μπορεί να οριστεί 
διοικητικό συμβούλιο. Γι’ αυτό είπα να διακόψετε την κα Δήμαρχο για να μη 
συζητηθεί εκτάκτως. Αν δεν έχουμε στα χέρια μας ΦΕΚ το διοικητικό συμβούλιο που 
θα οριστεί απόψε δεν θα έχει νόμιμη σύνθεση και όλες οι πράξεις του θα είναι 
παράνομες και το γνωρίζουν άριστα οι δικηγόροι. Εάν έχετε απόψε ΦΕΚ όπου να 
διορθώθηκε το λάθος της Περιφέρειας τότε να συζητήσουμε το διοικητικό 
συμβούλιο, αλλιώς διακόψτε το θέμα, αναβάλτε το και φέρτε το με το νέο ΦΕΚ στην 
άλλη συνεδρίαση. 

Ακριβόπουλος: Καταρχήν η κα Δήμαρχος είπε ότι τρέχουν οι ημερομηνίες. 
Αυτές οι ημερομηνίες όταν στάλθηκε η πρόσκληση δεν έτρεχαν; Πρέπει να είστε πιο 
σαφής κα Δήμαρχε. Πότε προέκυψαν αυτές οι ημερομηνίες, μετά την πρόσκληση ή 
πριν και γιατί; 

Δήμαρχος: Το πρώτο που έπρεπε να σας πω είναι ότι δεν ξέραμε αν θα γίνει η 
διόρθωση και γι’ αυτό ήρθε έκτακτο. Επίσης τη συστατική πράξη και ότι 
δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ το μάθαμε μετά την απόφασή μας να γίνει δημοτικό 



συμβούλιο και μετά τον ορισμό των θεμάτων. Θα παρακαλούσα πάρα πολύ, παρότι 
έχετε αντίρρηση επ’ αυτού, να σταθούμε στην ουσία του θέματος επειδή είναι πολύ 
σοβαρό. Σας είπα ήδη ότι έχει δημοσιευθεί στο ΦΕΚ η διόρθωση με ημερομηνία 16 
Απριλίου. Έγινε μία τεράστια προσπάθεια απ’ όλα τα δημοτικά στελέχη και από τους 
νομικούς να προλάβουμε κάποια πράγματα γιατί δυστυχώς έγινε ένα λάθος από την 
Περιφέρεια και όχι από εμάς. Αυτό το λάθος το αναγνώρισαν οι άνθρωποι στην 
Περιφέρεια, έστειλαν το διορθωτικό, το παραλάβανε, δημοσιεύθηκε στο ΦΕΚ με 
ημερομηνία 16 Απριλίου, υπάρχει και ισχύει. Αν θέλετε κε Παπαστεργίου πάρτε το 
λόγο και πείτε κάτι παραπάνω γιατί αν δεν θέλεις να καταλάβεις κάτι όπως και να στο 
πουν λιανά προφανώς δεν θέλεις. 

Γ. Παπαστεργίου (Νομικός σύμβουλος Δήμου): Όταν ρωτήθηκα εγώ, έκρινα 
ότι μπορεί να γίνει και χωρίς να διορθωθεί. Η παραδρομή είναι προφανής διότι εκεί 
που είναι η λάθος παράγραφος από την ονομαστική πάει στην αιτιατική και η 
απόφαση και διορθωμένη να μην ήταν, δηλ. με το ΦΕΚ της 9.4.08, μπορούσατε πάλι 
να προχωρήσετε στο διοικητικό συμβούλιο γιατί πιέζουν οι ημερομηνίες και μέχρι τις 
5 Μαϊου πρέπει να έχει τελειώσει το θέμα της μεταφοράς του πλεονάζοντος 
προσωπικού. Η κα Δήμαρχος έκρινε ότι έπρεπε να γίνει η διόρθωση για να είμαστε 
απολύτως σύννομοι και να μην πάσχει η απόφασή μας. Η κα Κυριακίδου του Εθνικού 
Τυπογραφείου διαβεβαίωσε ότι η διόρθωση έχει περαστεί αλλά είναι εν της πράγμασι 
αδύνατο αυθημερόν να εκτυπωθεί και να μας σταλεί το ΦΕΚ. Πιθανολογούσαμε ότι 
σήμερα – αύριο θα είναι. Και να μην υπάρχει το ΦΕΚ εγώ πάλι πιστεύω ότι με τη 
δημοσίευση που είχε η σύσταση πριν τη διόρθωση δεν υπάρχει πρόβλημα διότι 
μπορούσαμε να ερμηνεύσουμε το τι έλεγε το διοικητικό συμβούλιο από το έγγραφο 
που έστειλε η Περιφέρεια στο Εθνικό Τυπογραφείο κι έλεγε ότι η παράγραφος είναι 
άκυρη. Αφού όμως η δημοσίευση έχει λάβει χώρα και να μην υφίσταται εδώ σήμερα 
το ΦΕΚ δε νομίζω ότι υπάρχει πρόβλημα για να προχωρήσουμε. Αν πάρετε μία 
απόφαση και δεν εμφανιστεί ΦΕΚ με προγενέστερη ημερομηνία τότε είναι σίγουρο 
ότι μπορεί να προσβληθεί η απόφαση κ.λ.π. αλλά δεν υπάρχει τέτοιο πρόβλημα αφού 
το Εθνικό Τυπογραφείο μας διαβεβαίωσε προφορικά ότι έγινε η διόρθωση αλλά 
έχουν ένα πρόβλημα με κάτι κωδικούς και δεν μπορούσε να μας δώσει τον αριθμό 
του ΦΕΚ. 

Πρόεδρος: Υπάρχει αντίρρηση όσον αφορά το έκτακτο κε Σκουμπόπουλε; 
Σκουμπόπουλος: Ναι κε Πρόεδρε. Ούτε από την αιτιολογία της Δημάρχου για 

το έκτακτο πεισθήκαμε ούτε και από την επιχειρηματολογία του νομικού συμβούλου. 
Ολες οι πράξεις του διοικητικού συμβουλίου που θα οριστεί απόψε θα είναι 
παράνομες και ούτε η 5η Μαϊου είναι η ημερομηνία για το προσωπικό. Μην παίζετε 
με το προσωπικό, είναι ένα μήνα μετά τη δημοσίευση και η ολοκληρωτική 
δημοσίευση θα είναι αύριο – μεθαύριο. Ένα μήνα από μεθαύριο λοιπόν θα έχει 
δικαίωμα το προσωπικό να μεταφερθεί και όχι 5 Μαϊου. 

Δήμαρχος: Επειδή δεν ακούμε κάποια πρόταση κι επειδή ξέρουμε πολύ καλά 
πότε έγινε η δημοσίευση, αφού τα ψάξαμε πολύ καλά και ασχολούμαστε δύο μέρες μ’ 
αυτό το θέμα, αν έχετε κάποια άλλη πρόταση, επειδή ακριβώς είναι ιδιαιτέρως 
σοβαρό, κάντε την και προχωρήστε. Αλλά πρώτον ελάτε αύριο να πάρετε το ΦΕΚ με 
τον αριθμό του κι από εκεί και πέρα αφήστε να προχωρήσουμε γιατί από τη στιγμή 
που αφορά εργαζόμενους εγώ δεν είμαι διατεθειμένη να ρισκάρω τίποτα. 
Δημοσιεύθηκε 9 Απριλίου, το έχετε μπροστά σας, μη δημιουργείτε εντυπώσεις κι άρα 
ένας μήνας είναι στις 9 Μαϊου. 

Μιχαηλίδης: Διαδικαστικά. Έγινε εισήγηση επί του εκτάκτου κε Πρόεδρε, 
έγιναν δύο ερωτήσεις και απαντήθηκαν κι από εκεί και μετά το σώμα ψηφίζει και 
προχωράμε σε συζήτηση ή μη. 

Πρόεδρος: Επειδή είναι πολύ σοβαρό το θέμα κε Μιχαηλίδη, αν υπάρχει 
αντίρρηση πρέπει να ειπωθεί. 

Ακριβόπουλος: Δεν έχει δίκιο ο κ. Μιχαηλίδης γιατί θα γίνουν τοποθετήσεις 
επί του εκτάκτου ώστε να αποφασιστεί αν το θέμα είναι κατεπείγον ή όχι. 

Πρόεδρος: Ορίστε. Τοποθετήσεις επί του εκτάκτου. 



Ακριβόπουλος: Εγώ ζητώ να μην ψηφιστεί εκτάκτως το θέμα, γιατί από τη 
στιγμή που στις 16 Απριλίου, όπως λέτε και όπως διαβεβαίωσαν, έχει περάσει στην 
εφημερίδα της Κυβερνήσεως, ο ένας μήνας είναι μέχρι τις 16 Μαϊου και άρα 
καλυπτόμαστε απόλυτα και στις 5 Μαϊου που λογικά θα έχει Δ.Σ. και δεν θα υπάρξει 
πρόβλημα. Μπορεί όμως να υπάρξει πρόβλημα, αν εμείς σήμερα πάρουμε την 
απόφαση και μετά δεν έρθει το ΦΕΚ με 16 Απριλίου κι έτσι θα έχουμε μία άκυρη 
απόφαση. Όλα τα άλλα νομίζω ότι εμπεριέχουν λίγο λαϊκισμό. 

Δήμαρχος: Επειδή το ΦΕΚ είναι εδώ και λέει 9 Απριλίου και όχι 16, επειδή 
δεν θέλουμε να ρισκάρουμε, να πάμε μετά την Κυριακή του Θωμά, όπου μπορεί να 
μην υπάρχει κάποια απαρτία, επειδή οι ρυθμοί πρέπει να είναι γρήγοροι αφού την 
άλλη μέρα πρέπει να συνέλθει το διοικητικό συμβούλιο και να κάνει κάποιες 
διαδικασίες, νομίζω ότι δεν πρέπει να μπούμε σ΄ αυτή την ιστορία που μπορεί να 
είναι επισφαλής. Πρέπει να γίνει συνέλευση, να οριστεί εκπρόσωπος εργαζομένων, 
να οριστεί εκπρόσωπος του κοινωνικού φορέα δηλαδή υπάρχει μία διαδικασία που 
γνωρίζετε πάρα πολύ καλά. Εγώ προτείνω να πάρουμε σήμερα την απόφαση γιατί αν 
μία στις χίλιες κάτι δεν κάτσει σωστά, εδώ θα είμαστε του Θωμά, να έρθουμε όλοι 
μαζί, αφού ενδιαφερόμαστε όλοι για τους εργαζόμενους για να ξαναθέσουμε το θέμα. 
Για την ώρα όμως δεν το ρισκάρω. 
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
μη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. 
Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία προχωρούμε στη συζήτηση και λήψη απόφασης 
επί του θέματος. 

Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 17-4-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 

Στο ΦΕΚ 608/Β/9-4-2008 δημοσιεύθηκε η «Μετατροπή και συγχώνευση 
αμιγών δημοτικών επιχειρήσεων του Δήμου Βέροιας σε κοινωφελή επιχείρηση του 
άρθρου 254 του ν. 3463/06 με την επωνυμία <Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής 
Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας> Νομού Ημαθίας (σχετικές η με αρ. 125/08 απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας και η με αρ. 2190/17-3-08 αντίστοιχη εγκριτική του 
Γ.Γ. Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας).  
 Στην ως άνω με αρ. 2190/17-3-08 δημοσιευθείσα εγκριτική απόφαση του Γ.Γ. 
Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας (ήτοι τη συστατική πράξη της «Κ.Ε.Π.Α.») εκ 
παραδρομής ορίσθηκε (παρεισέφρησε παράγραφος) ότι στο επταμελές Διοικητικό 
Συμβούλιο της συσταθείσας Κοινωφελούς Επιχείρησης  («Κ.Ε.Π.Α.»), θα 
συμμετάσχουν και «τέσσερις (επιπλέον) αιρετοί εκπρόσωποι της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης, μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, από τους οποίους ο ένας 
είναι εκπρόσωπος της μειοψηφίας του Δ.Σ.». 
 Ήδη με το αρ. 3262/16-4-08 (επισυναπτόμενο) έγγραφό της η Διεύθυνση Τ.Α. 
& Διοίκησης Ν. Ημαθίας της Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας ζήτησε από το Εθνικό 
Τυπογραφείο τη διόρθωση σφάλματος στη με αρ. 2190/17-3-08 απόφαση του Γ.Γ. 
Περιφέρειας Κ. Μακεδονίας.   
 Μετά από μεσολάβηση του Γραφείου Νομικών Συμβούλων του Δήμου μας, οι 
υπηρεσίες του Εθνικού Τυπογραφείου παρείχαν τη διαβεβαίωση ότι η πιο πάνω 
διόρθωση σφάλματος θα δημοσιευθεί σε αντίστοιχο τεύχος και φύλλο της 



Εφημερίδας της Κυβερνήσεως με ημερομηνία 16 Απριλίου 2008, ο αριθμός του 
οποίου για τεχνικούς και μόνον λόγους (αυτόματο ηλεκτρονικό σύστημα 
καταχώρησης δημοσιευμάτων – λήψης αριθμού φύλλου) δεν μπορεί να είναι γνωστός 
την ίδια ημέρα δημοσίευσης. 
 Με τις διατάξεις του άρθρου 255 του ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπονται τα 
εξής : 
«1. Οι κοινωφελείς επιχειρήσεις διοικούνται από διοικητικό συμβούλιο, αποτελούμενο από 
επτά (7) έως έντεκα (11) μέλη, τα οποία ορίζονται μαζί με τους αναπληρωτές τους από το 
δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Από τα μέλη αυτά τουλάχιστον τρεις (3) είναι αιρετοί 
εκπρόσωποι του Δήμου ή της Κοινότητας, ένας (1) είναι εκπρόσωπος των εργαζομένων στην 
επιχείρηση, αν αυτή απασχολεί περισσότερους από είκοσι (20) εργαζόμενους, υποδεικνυόμενος 
από τη γενική συνέλευση αυτών, και ένας (1) είναι εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της 
περιοχής. Τα υπόλοιπα μέλη είναι δημότες ή κάτοικοι του Δήμου ή της Κοινότητας που έχουν 
πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της επιχείρησης. Στην περίπτωση των αιρετών 
μελών τουλάχιστον ένα μέλος εξ αυτών προέρχεται από τη μειοψηφία. 
2. Η θητεία του διοικητικού συμβουλίου ακολουθεί τη θητεία του δημοτικού ή κοινοτικού 
συμβουλίου, εκτός αν στην πράξη σύστασης της επιχείρησης προβλέπεται μικρότερη θητεία. Σε 
κάθε περίπτωση η θητεία του λήγει το αργότερο τρεις (3) μήνες μετά την εγκατάσταση του νέου 
δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου. 
Σημείωση : Στη δημοσιευθείσα συστατική πράξη της «Κ.Ε.Π.Α.» δεν προβλέπεται 
περιορισμός της θητείας του διοικητικού της συμβουλίου, επομένως η θητεία του 
ακολουθεί τη θητεία του δημοτικού συμβουλίου. 
 

3. Μέλη του διοικητικού συμβουλίου είναι δυνατόν να αντικατασταθούν κατά τη διάρκεια της 
θητείας τους, με αιτιολογημένη απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου που τα όρισε, 
η οποία λαμβάνεται με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του. Για την 
αντικατάσταση του εκπροσώπου των εργαζομένων και του κοινωνικού φορέα της περιοχής 
απαιτείται η σύμφωνη γνώμη του οργάνου που τους πρότεινε. 
4. Το δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο ορίζει από τα μέλη του διοικητικού συμβουλίου τον 
πρόεδρο και τον αντιπρόεδρο του. Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης 
προσλαμβάνεται διευθυντής μετά από σχετική προκήρυξη. Στον κανονισμό προσωπικού 
καθορίζονται τα προσόντα που πρέπει να έχει ο διευθυντής της επιχείρησης. Ως διευθυντής δεν 
μπορεί να ορισθεί μέλος του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης ή του δημοτικού ή 
κοινοτικού συμβουλίου. 
5. Στον πρόεδρο ή στον αντιπρόεδρο του διοικητικού συμβουλίου, ανάλογα με τις υπηρεσίες 
που παρέχει στην επιχείρηση, μπορεί να καταβάλλεται αποζημίωση, η οποία ορίζεται με 
απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου ύστερα από πρόταση του διοικητικού 
συμβουλίου της επιχείρησης. Με την ίδια διαδικασία μπορεί να καταβάλλεται αποζημίωση στα 
μέλη του διοικητικού συμβουλίου για τη συμμετοχή τους στις συνεδριάσεις του. Για τον 
καθορισμό των αποζημιώσεων της παραγράφου αυτής λαμβάνεται οπωσδήποτε υπόψη η 
οικονομική κατάσταση της επιχείρησης κατά την προηγούμενη διαχειριστική περίοδο. 
Με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών, Δημόσιας Διοίκησης και Αποκέντρωσης, η οποία 
εκδίδεται μετά από γνώμη της Κ.Ε.Δ.Κ.Ε., καθορίζονται τα ανώτερα χρηματικά όρια των ως 
άνω αποζημιώσεων.» 
 Με βάση τα ανωτέρω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο :  
Α) Να ορίσει τα μέλη της Διοίκησης (μαζί με τους αναπληρωτές τους) της 
συσταθείσας επιχείρησης «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου 
Βέροιας», ως εξής: 
 α) Τρεις (3) δημοτικούς συμβούλους, από τους οποίους ένας (1) ορίζεται από 
το σύνολο της μειοψηφίας του δημοτικού συμβουλίου. 
 β) Δύο (2) δημότες ή κατοίκους, που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το 
αντικείμενο της επιχείρησης. 
 γ) Ένας (1) εκπρόσωπος των εργαζομένων, ο οποίος υποδεικνύεται από τη 
γενική συνέλευση των εργαζομένων, καταλαμβάνοντας τη θέση ενός δημότη.  
(Σημείωση : Η επιχείρηση απασχολεί περισσότερους από είκοσι (20) εργαζόμενους). 
 δ) Ένας εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της  περιοχής. 
Β) Να ορίσει :  



 Τον Πρόεδρο και Αντιπρόεδρο της συσταθείσας επιχείρησης «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας» (εκ των μελών του διοικητικού 
συμβουλίου) και 
 Γ) Να συγκροτήσει τη Διοίκηση της επιχείρησης «Κοινωφελής Επιχείρηση 
Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας». 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Πρέπει να ορίσουμε τρεις δημοτικούς συμβούλους εκ των οποίων 

ο ένας πρέπει να είναι από την αντιπολίτευση, να ορίσουμε δύο δημότες, έναν 
εκπρόσωπο των εργαζομένων, που θα οριστεί από τη γενική συνέλευση των 
εργαζομένων της επιχείρησης κι επίσης έναν εκπρόσωπο κοινωνικού φορέα που 
επειδή ακριβώς θα ήθελα αυτή η επιχείρηση να λάβει υπόψη της όλους τους τομείς 
και όλο το εύρος της συγχώνευσης, να λειτουργήσει δηλ. όπως πρέπει σαν μία 
μεγάλη επιχείρηση που ασχολείται και με την επικοινωνία και με τον τουρισμό και με 
τον πολιτισμό και με τα άτομα με ειδικές ανάγκες κ.λ.π. θα πρότεινα ο εκπρόσωπος 
του κοινωνικού φορέα να είναι από το Επιμελητήριο Ημαθίας και δη να ζητήσουμε 
να είναι από τον τουριστικό κλάδο ώστε να υπάρχει εκπρόσωπος που να ασχολείται 
επαγγελματικά με τον τουρισμό. Εγώ προτείνω για το Δ.Σ. από τους αιρετούς τους 
κ.κ. Ν. Μαυροκεφαλίδη και Γ. Κάκαρη.  

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δεν έχω να πω τίποτα κε Πρόεδρε. ΄Ο,τι είχα να πω, το είπα 

στην ανάπτυξη του θέματος επί του εκτάκτου. Δεν συμμετέχουμε στο Δ.Σ. αυτής της 
επιχείρησης γιατί δεν θέλουμε να κάνουμε παράνομες πράξεις σε βάρος του Δήμου. 

Δήμαρχος: Αφού κε Πρόεδρε ο κ. Σκουμπόπουλος δεν βούλεται να 
συμμετέχει κάποιος από την παράταξή του, θα ήθελα να ρωτήσουμε τον κ. Ορφανίδη. 

Ορφανίδης: Δεν αποδέχομαι. 
Δήμαρχος: Θα προχωρήσουμε κε Πρόεδρε γιατί αυτό το έργο το έχουμε 

ξαναδεί, δεν θα επιμείνω και προφανώς είναι κατάλοιπο μιας προηγούμενης 
τετραετίας όπου όλα τα Δ.Σ. ήταν έτσι. Αφού κανείς δεν επιθυμεί να μετέχει από τη 
μειοψηφία, προτείνω τον κ. Κ. Συμεωνίδη. Από τους πολίτες θα ήθελα να προτείνω 
τον κ. Νίκο Μανούδη και την κα Αικατερίνη Ζωγράφου με αναπληρωτές την κα Εύα 
Θεοφάνους και την κα Χαρίκλεια Βαλδήρ. Πρόεδρο και αντιπρόεδρο τους δύο 
πρώτους αιρετούς που πρότεινα αρχικά. 

Τρανίδης: Από το Επιμελητήριο αν δεν δεχθεί ένα άτομο από το τουριστικό 
τμήμα, να υπάρχει εναλλακτική δυνατότητα. 

Δήμαρχος: Αναπληρωματικός του κ. Μαυροκεφαλίδη θα είναι ο κ. 
Χ΄Αθανασίου, του κ. Κάκαρη ο κ. Παπαστεργίου και του κ. Συμεωνίδη ο κ. 
Τρανίδης.  

Πρόεδρος: Η πρόταση λοιπόν συνολικά είναι από τους αιρετούς ο κ. 
Μαυροκεφαλίδης, με αναπληρωτή τον κ. Χ΄Αθανασίου, ο κ. Κάκαρης, με 
αναπληρωτή τον κ. Παπαστεργίου και ο κ. Συμεωνίδης με αναπληρωτή τον κ. 
Τρανίδη. Από τους πολίτες είναι ο εκπρόσωπος του Επιμελητηρίου, ο κ. Μανούδης 
με αντικαταστάτρια την κα Εύα Θεοφάνους και η κα Αικατερίνη Ζωγράφου με 
αντικαταστάτρια την κα Χαρίκλεια Βαλδήρ.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με τη συνολική πρόταση της Δημάρχου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Κ. 
Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισε ο σύμβουλος Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: 
 Χ. Σκουμπόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  17-4- 2008 εισηγητικό σημείωμα της  Δημάρχου. 



2.- Την αριθ. 125/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η συγχώνευση δημ. 
επιχειρήσεων, η σύσταση της παραπάνω δημοτικής κοινωφελούς επιχείρησης και 
μεταξύ άλλων ορίσθηκε ότι: Η Επιχείρηση διοικείται από επταμελές διοικητικό 
συμβούλιο, το οποίο ορίζεται μαζί με τους αναπληρωτές του από το δημοτικό 
συμβούλιο, αποτελούμενο από: α) Τρεις (3) δημοτικούς συμβούλους, από τους 
οποίους ένας (1) ορίζεται από το σύνολο της μειοψηφίας του δημοτικού συμβουλίου, 
β) Τρεις (3) δημότες ή κατοίκους, που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το 
αντικείμενο της επιχείρησης, γ) Εφόσον η επιχείρηση απασχολεί περισσότερους από 
είκοσι (20) εργαζόμενους, στη σύνθεση του διοικητικού της συμβουλίου μετέχει και 
ένας (1) εκπρόσωπος των εργαζομένων, ο οποίος υποδεικνύεται από τη γενική 
συνέλευση των εργαζομένων, καταλαμβάνοντας τη θέση ενός δημότη και δ) Ένας 
εκπρόσωπος κοινωνικού φορέα της  περιοχής. 
3.- Την αριθ. 2190/17-3-2008 απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., με την οποία εγκρίθηκε η 
παραπάνω απόφαση του Δ.Σ, η οποία δημοσιεύθηκε στο Φ.Ε.Κ. 608/Β΄/9-4-2008 
αλλά εκ παραδρομής (παρεισέφρησε  παράγραφος) ορίσθηκε με αυτήν ότι το Δ.Σ. θα 
είναι 11μελές. 
4.- Το αριθ. 3262/16-4-2008 έγγραφο της Δ/νσης Τ.Α. & Διοίκησης Ν. Ημαθίας της 
Π.Κ.Μ., με το οποίο ζήτησε από το Εθνικό Τυπογραφείο τη διόρθωση σφάλματος 
στην παραπάνω απόφαση του Γ.Γ.Π.Κ.Μ., η οποία, σύμφωνα με τη διαβεβαίωση των 
υπηρεσιών του, θα δημοσιευθεί εκ νέου με ημερομηνία 16-4-2008.  
5.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου, του δημ. συμβούλου Χ. 
Σκουμπόπουλου και του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
6.- Ότι η παραπάνω επιχείρηση απασχολεί περισσότερους από 20 εργαζομένους. 
7.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 95, 255 & 269 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β) Ορίζει ως τακτικά μέλη του διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης 
«Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.Α.)» τους 
δημοτικούς συμβούλους Δήμου Βέροιας: 
1. Νικόλαο Μαυροκεφαλίδη. 
2. Γεώργιο Κάκαρη. 
3. Κωνσταντίνο Συμεωνίδη. 

Γ) Ορίζει ως τακτικά μέλη τους δημότες - κατοίκους: 
1. Νικόλαο Μανούδη. 
2. Αικατερίνη Ζωγράφου. 

Δ) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τους δημοτικούς συμβούλους: 
1. Τηλέμαχο Χατζηαθανασίου. 
2. Αστέριο Παπαστεργίου. 
3. Μιχαήλ Τρανίδη. 
 Ε) Ορίζει ως αναπληρωματικά μέλη τις δημότισσες - κατοίκους: 
1. Εύα Θεοφάνους. 
2. Χαρίκλεια Βαλδήρ. 
 ΣΤ) Ορίζει πρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό σύμβουλο κ. 
Νικόλαο Μαυροκεφαλίδη, και αντιπρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό 
σύμβουλο κ. Γεώργιο Κάκαρη.  
 Ζ) Συγκροτεί το Δ.Σ. της  δημοτικής επιχείρησης «Κοινωφελής Επιχείρηση 
Πολλαπλής Ανάπτυξης Δήμου Βέροιας (Κ.Ε.Π.Α.)» ως εξής:  
1) Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
2) Γεώργιος Κάκαρης, δημοτικός σύμβουλος, ως Αντιπρόεδρος. 
3) Κωνσταντίνος Συμεωνίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος. 
4) Νικόλαος Μανούδης, δημότης-κάτοικος, ως μέλος. 



5) Αικατερίνη Ζωγράφου, δημότισσα - κάτοικος, ως μέλος. 
6) Εκπρόσωπος Επιμελητηρίου Ν. Ημαθίας, ως μέλος. 
7) Ένας (1) εκπρόσωπος των εργαζομένων στην δημ. κοινοφελή επιχείρηση, που θα 
ορισθεί με τον αναπληρωτή του  από τη γενική συνέλευσή τους, ως μέλος 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  223 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Γ. Ορφανίδης 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  21-4-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


